
 

Zápis ze schůze výboru JKK ze dne 17.12.2024 

Přítomni: Jan Bárta, Ctirad Borský, Pavel Falešník, Jaromír Hradecký, Michal Šíp, Jakub Nožička 

Za kontrolní komisi: členové KK se z osobních důvodů omluvili ze schůze 

1. Organizační záležitosti  
1.1. Petr Bartoš poslal vyjádření k dříve projednávanému ve kterém uvádí, že prostory klubu 

využívá v souladu se stanovami. Výbor toto vysvětlení bere na vědomí. 

1.2. Dokument dlouhodobý plán úprav a oprav v areálu loděnice, mají členové výboru k vyznačení 

priorit, aby bylo možno priority spočítat. Odevzdat předsedovi do konce roku k vyhodnocení.  

1.3. Předseda požádal členy výboru, aby připravili zprávy ze svých oblastí do zpravodaje, vč. 

zdůvodnění proč se akce jejichž konání ČS vzala na vědomí v rámci zpráv za minulé období 

neuskutečnily. Termín dodání zpráv je 6.1.2025.  

1.4. Novoroční sešlost bude tradičně od 13h v loděnici. Kdo bude mít příležitost před tím pracovat 

pro klub, nechť se ozve výboru – dopoledne by bylo záhodno provést drobné servisní práce 

na přístavišti a doinstalovat světla na budovu. 

1.5. Ohledně návrhu navrhnout ČS zakoupení klubových plachetnic obdržel výbor názor M. 

Kučery. Výbor k celému dokumentu přijal toto usnesení:  

1.5.1. Výbor se se stanoviskem M. Kučery seznámil a bere jej na vědomí. Výbor prosí M. Kučeru 

aby nadále svoje případné další příspěvky formuloval ve smyslu konkrétního návrhu. 

Pakliže se jedná o přezkoumání nebo prověření jakýchkoliv nejasností nebo pochybeni, 

prosíme M. Kučeru, aby své podněty adresoval napříště kontrolní komisi. Pokud by chtěl 

M. Kučera podávat návrhy k jednání ČS prosíme ho aby tak učinil obvyklým způsobem.  

1.6. S ohledem na cenu náhradních hi-tech komponent na předsedou navrhované soudobé typy 

lodí (prezentoval P. Falešník a M. Šíp) z diskuse členů výboru k možnostem jak zajistit dvě 

souměřitelné plachetnice, vzešlo alternativní řešení (návrh) pořídit dvě kýlové sportovní 

plachetnice. Toto řešení se zdá být uživatelsky robustnější, možná i levnější, nicméně vzniká 

tím požadavek na kotvení takových lodí, což je otázka, jak umístit v přístavu.  

1.7. Výbor souhlasí s odprodejem 1ks kadet dřevěný a 2ks evropa z klubového majetku. 

1.8. Předseda výboru, navrhl výboru do aktualizované verze řádu vložit kapitolu „Využívání 

klubového inventáře“ znění viz příloha (výbor s návrhem souhlasí):  

2. Správa přístavu 

2.1. Překontrolovat a vyměnit sudy které tečou, demontovat prasklé nebo poškozené 

obruče. Další sudy zatím nejsou, ventilky jsou.  

2.2.  Zaměřit a objednat další serii noh pod molo – Provedl Standa Štěch a Jaromír 

Hradecký – většina noh bude záhodno vyměnit co nejdříve, v seznamu jsou uvedeny 

nohy a jejich lokace, jejichž výměna může rok počkat. Čekáme na CN. 

2.3. Výbor žádá členy, aby přihlásili změny v kotvení do konce roku.  

2.4. Z hlediska kotvení a věčného problému, kdy odmítáme zájemce o kotvení a pak máme 
neobsazená místa a i v souladu s navrhovanou změnou z hlediska placení 
nákladnějších příspěvků, předseda navrhuje do Řádu JKK do kapitoly placení 
příspěvků přidat konkrétní ustanovení ke kotevním místům. Ustanovení řeší situace, 
kdy členové raději v obavě o ztrátu místa kotevní místo obsadí, ale reálně nevyužijí. 
Ustanovení zajistí, že tato obava je zbytečná, klubu umožní získat peníze na provoz od 
externistů a členům, kteří se dočasně vzdají užívání kotevního místa umožní vrátit 
příspěvek, pokud se podaří místo pronajmout:  

Příspěvek za používání kotevního místa předepisuje výbor automaticky dle odebíraného 
benefitu v předešlé sezoně. Pokud člen nechce v používání kotevního místa nadále 
pokračovat, je povinen to výboru do 31.12. končícího roku oznámit a výbor zaeviduje vzdání 



se kotevního místa. Pokud člen plánuje využívat kotevní místo jen část následující sezony, 
nebo nechce místo dočasně využívat vůbec, je povinen toto oznámit výboru do 31.12. 
končícího roku, v průběhu sezony neprodleně poté co se takto rozhodl. Oznámení o 
částečném nebo dočasném vzdání se užívání kotevního místa nezbavuje povinnosti uhradit 
příspěvek za přidělené místo v plné výši, nicméně, pokud se klubu podaří místo pronajmout, 
bude uživateli přístavu ekvivalent vrácen zpět jako přeplatek po konci plavební sezony. 
Takto uvolněná místa budou nabízena externím uživatelům přístavu v pořadí, jak proběhla 
hlášení o nevyužití výboru.  

2.5. Jelikož výbor sám nemůže takovou změnu vnitřního přepisu schválit a musí počkat na 

názor ČS, bude tento předpis případně platný až další sezonu. Nicméně, výbor bude 

předkládat tento předpis s tím, zda ČS souhlasí s jeho platností zpětně, tak aby bylo 

možno případným členům, kteří již mají jasné plány na následující sezonu (a oznámí 

je do konce roku), vrátit případné přeplatky.   

3. Správa budovy  

3.1. Zbývá domontovat 4 světla na fasádu – případná brigáda, pokud někdo chce splnit 

svou povinnost práce pro klub.   

3.2. Řešení sprch – na příští schůzi budou předložena variantní řešení včetně CN na 

provedení.  

3.3. Likvidace zářivek – zářivky uložené v dílně jsou volně k rozebrání členům 

3.4. Do uzávěrky doptávání se k rozsahu a kvalitě kamerového systému se vyjádřilo 35 

osob, v následujících dnech odeslali další 4. Výsledky preferencí, které sektory mají 

být monitorovány v jaké kvalitě ukazuje následující tabulka. 

  vysoké rozlišení       přehledové       
Vyjádřilo se: A B C D E F G H A B C D E F G H 

35 14 14 14 19 16 20 20 13 8 9 8 5 8 5 11 8 
3.5. Pokud započteme i názory obdržené po uzávěrce ale do konání výborové schůze, 

výsledek vypadá následujícím způsobem 

  vysoké rozlišení       přehledové       
 Vyjádřilo se: A B C D E F G H A B C D E F G H 

39 18 18 18 23 19 24 24 14 8 9 8 5 9 5 11 9 
 

2.1. Z výsledků, bez ohledu na čas doručení výboru, je patrné, že pro jednotlivé sektory je 

vždy nadpoloviční většina pro řešení ve vysokém rozlišení. 

2.2. Vzhledem k zájmu členů o možnost kontrolovat si svou loď nebo počasí online 

v reálném čase bude požadována možnost některé kamery otevřít na zaheslované 

části webu – zejména parkoviště, hřiště a molo. Nebude se týkat kamer např. pod 

terasou. 

2.3. V odpovědi na další dotaz, data nebudou ukládána v nějakém virtuálním úložišti mimo 

klub, ale naopak pouze na pevném úložišti v klubu. O přístupu k uloženým datům 

budou vedeny ověřitelné záznamy.  

2.4. Výbor poptá řešení kamer ve vysokém rozlišení (dle konkrétní kamery 4-8Mpx) s tím, 

že při vyhodnocování, v případě, že bude přesažena alokovaná částka, bude ubrán 

sektor s nejnižší preferencí H, následně pak A,B,C.   

2.5. Výbor žádá členy, aby do konce roku dodali doporučení na firmy, u kterých výbor 

poptá řešení.  

2.6. Komise pro vyhodnocení nabídek J. Bárta, T. Semrád, T. Mádlík, C. Borský J. Hradecký  

3. Následující schůze výboru proběhne podle potřeby 

Zapsal: Jaromír Hradecký Jr. 



 

 

Příloha 1: návrh textu do řádu: „Využívání klubového inventáře“ 

  

1. Uživatelé přístavu mají právo používat inventář klubu v souladu se stanovami, dalšími 
vnitřními předpisy a zákonnými normami České republiky a v rozsahu dle objednaných a 
uhrazených benefitů v případě členů klubu nebo objednávek a uhrazených faktur v případě 
nečlenů klubu. 

2. Pro inventář s větší pořizovací hodnotou, než je desetinásobek vstupního příspěvku 
dospělé osoby vede výbor provozní deník. U inventáře s nižší pořizovací hodnotou se deník 
nevede.  

3. Přejímání benefitů i vč. krátkodobých nebo jednorázových zápůjček klubového inventáře 
se řídí následujícími pravidly: 

4. K převzetí a vrácení se nezpracovává předávací protokol a není nutná osobní přítomnost 
předávajícího zástupce klubu, nicméně proces má tyto fáze: záznam do provozního deníku, 
pokud je dle (předchozí číslo článku) třeba, přezkoumání stavu inventáře přejímajícím, 
případné hlášení škod na inventáři výboru, použití inventáře, vrácení inventáře ve stejném, 
nebo lepším stavu na jeho původní místo.  

5. Přejímající je povinen při přejímce zjištěné závady neprodleně ohlásit výboru mailem vč 
dokumentace např. fotografie nebo video. Pokud tak neučiní, a inventář si zapůjčí, potom 
na závady zjištěné při další přejímce bude pohlíženo, jako by je způsobil sám. 

6. Přejímající na sebe bere veškerou odpovědnost za zničení, ztrátu, poškození (vždy vč. všech 
následných škod) klubového inventáře a bere na vědomí, že náklady na uvedení do 
původního stavu mu budou klubem přeúčtovány. To se nevztahuje na škody, které při 
zvláštním prošetření události, shledá výbor za škody vzniklé dlouhodobým opotřebením, u 
kterých nebylo pro přejímajícího možno při přejímce rozsah opotřebení zjistit. 

 


